

親愛的客戶您好：

感謝您長期對國泰世華商業銀行的支持與愛護，為提供更優質的服務與體驗，以及時將重要訊息通知予您，敬請填妥下方表格並加蓋原留印鑑(存款客戶)或親簽後，將本函遞送至下列地址或本行任一分行，或逕攜帶身分證明文件及原留印鑑親臨本行任一分行辦理資料更新，謝謝。

- 存/放款客戶(含持有信用卡之存/放款客戶)：10047 台北市中正區信陽街 18 號 1 樓 國泰世華銀行 北區作業中心收
- 僅持有信用卡之客戶：台北光復郵局第 00199 號信箱 信用卡作業部收 國泰世華銀行 信用卡作業部收

Dear Customer,

Thank you for your abiding support and care for Cathay United Bank(i.e. the Bank). To provide you with better services and customer experiences and to notify you of significant information promptly, We would like to invite you to fill out the form, affix your original specimen stamp (for Customer of Deposit only) / signature and mail to the address below or deliver to any branch of the Bank, or bring your identity documents and original specimen stamp to any branch of the Bank personally for updating information.

- Depositor/Borrower (including the deposit / loan customers holding credit cards) : Deposit & Remittance Operations Center of Cathay United Bank. 1F., No. 18, Xinyang St., Zhongzheng Dist., Taipei City 100, Taiwan (R.O.C.)
- Customer holding credit card only : Credit Card Operations Dept. of Cathay United Bank.
P.O. BOX 36-0199 Taipei, Taipei City 10599, Taiwan (R.O.C.)

個人基本資料表 Basic Information of Individual Account			
戶名 Account Name			身分證/統一證號 ID No./Unified business No.
新式外來人口 統一證號 New UI No. of Foreign National			外僑居留證號 Alien Resident Certificate No.
現居住地址 Present Address of Residence	國別 Country : <input type="checkbox"/> 中華民國 R.O.C. <input type="checkbox"/> 其他 Other _____ (非紙本帳單寄送地址) (Different from the contact address)		
	□□□ (ZIP code)		
行業別 Occupation	職稱 Job title	任職機構 Company	(機構全名) (Full name of the company)
資產來源 Source of Assets (可複選) (multiple items are acceptable)	<input type="checkbox"/> 薪資/營業所得 Salary/Operating Income <input type="checkbox"/> 執業所得 Income from Professional Services <input type="checkbox"/> 退休金或保險金 Pension or Insurance proceeds <input type="checkbox"/> 高單價動產 Premium Personal Property <input type="checkbox"/> 繼承或贈與 Inheritance or gift <input type="checkbox"/> 投資所得 Investment Income <input type="checkbox"/> 租賃所得 Leasing Income <input type="checkbox"/> 虛擬貨幣 Virtual Currency <input type="checkbox"/> 有價證券 Securities <input type="checkbox"/> 無形資產 Intangible assets <input type="checkbox"/> 不動產 Real estate <input type="checkbox"/> 其他 Others _____		
年收入 Annual Income (新臺幣/元) (NT\$)	<input type="checkbox"/> 50 萬(含)以下 50K(incl.) or below <input type="checkbox"/> 500 萬~1000 萬(含) 5 million to 10 million (incl.) <input type="checkbox"/> 50 萬~100 萬(含) 50K to 1 million (incl.) <input type="checkbox"/> 1000 萬~3000 萬(含) 10 million to 30 million(incl.) <input type="checkbox"/> 100 萬~500 萬(含) 1 million to 5 million (incl.) <input type="checkbox"/> 3000 萬以上 more than 30 million		

※1.您同意 貴行就本表所填資料進行更新，除另有約定外，自 貴行受理暨系統更新日起，就您於 貴行其他各項往來業務之資料亦同步辦理更新。

You agree that the Bank shall update your information in accordance with the information provided in this form. Unless otherwise stipulated, once the Bank accepts this form submitted by you and updates its systems, the updates hereby shall also apply to your information for other business relationships with the Bank.

2.辦理「外僑居留證號」變更為「新式外來人口統一證號」時，需填寫原外僑居留證號，並簽蓋原留印鑑及檢附最新身分證明文件正、反面影本。倘有下列情事，貴行得不受理申請(限存款客戶適用)：

Apply for updating your "Alien Resident Certificate No." to "New UI No.", please fill in the original Alien Resident Certificate No., affix your original specimen stamp and attach the latest front and back copy of the identity documents. The Bank may not process your application due to the following situations(apply for Customer of Deposit only):

(1)您簽蓋於下方之印鑑非留存於 貴行之原留印鑑樣式。

The affixed specimen stamp herein is not the same as your original specimen stamp kept by the Bank.

(2)「新式外來人口統一證號」或「外僑居留證號」填載錯誤，或修改處未簽蓋原留印鑑。

The information on "New UI No." or "Alien Resident Certificate No." is error, or you do not affix your original specimen stamp next to the amendment hereto.

(3) 貴行於收件日七日內，皆無法與您取得聯繫進行電話確認事宜。

The Bank cannot confirm your application by phone within 7 days after receiving this form.

3.您已知悉辦理「外僑居留證號」變更為「新式外來人口統一證號」後，原申辦之臨櫃提款密碼將失效，經 貴行通知後，請配合攜帶身分證明文件及原留印鑑至 貴行任一分行變更臨櫃提款密碼，以免發生臨櫃無法提款。

You understand that your over-the-counter ("OTC") withdrawal password will be invalid after updating your "Alien

Resident Certificate No." to "New UI No.". Please bring the identity documents and your original specimen stamp to any branch of the Bank to change your OTC withdrawal password upon the Bank's notice to prevent the failure of OTC withdrawal.

此致 國泰世華商業銀行

To Cathay United Bank Co., Ltd.

親簽(或簽蓋原留印鑑)：(辦理「外僑居留證號」變更為「新式外來人口統一證號」者，需蓋用原留印鑑)

Signature of Customer(or the original specimen stamp): (Customer updating "Alien Resident Certificate No." to "New UI No." must affix the original specimen stamp)

法定代理人/監護人/輔助人親簽：

Legal representative/guardian/assistant's signature:

※請進一步完成下表資料填覆，謝謝。

※Please complete the following information, thank you.

教育程度 Educational level	<input type="checkbox"/> 博士 Ph.D. <input type="checkbox"/> 碩士 Master's <input type="checkbox"/> 大學 Bachelor Degree <input type="checkbox"/> 專科 College Diploma <input type="checkbox"/> 高中(職) High School/Vocational <input type="checkbox"/> 其他 Others _____		
婚姻狀況 Marital status	<input type="checkbox"/> 已婚 Married <input type="checkbox"/> 未婚 Single <input type="checkbox"/> 其它 Other	是否有子女 Any child/ children?	<input type="checkbox"/> 有子女 Yes <input type="checkbox"/> 無子女 No
現居狀況 Present residential status	<input type="checkbox"/> 本人名下資產無貸款 Not paying loans for properties under my name. <input type="checkbox"/> 本人名下資產有貸款 Paying loans for properties under my name <input type="checkbox"/> 公司宿舍 Staff dormitory	<input type="checkbox"/> 租賃 Renting <input type="checkbox"/> 親戚產業 Properties from relatives <input type="checkbox"/> 其他 Other _____	
借貸情形 Status of loan	<input type="checkbox"/> 無 None <input type="checkbox"/> 小額信貸 Microfinance <input type="checkbox"/> 房貸 Mortgage <input type="checkbox"/> 信用卡未償餘額 Credit card-Petty loan unpaid balance	<input type="checkbox"/> 股票融資券 Securities lending <input type="checkbox"/> 其他 Others _____	

※注意事項Notices：

- 本行將依據您所填覆之內容儘速更新您原留存於本行之資訊，其餘未盡事宜，悉依本行綜合約定書及/或信用卡約定條款辦理。
The Bank will update your information in accordance with the information provided in the form as soon as possible. Other matters not specified in the form shall be undertaken in accordance with the Bank's provisions of the General Agreement for Account Opening and /or the credit card contract
- 若您有其他非屬本表單所填載項目須異動者，敬請您親臨本行全任一分行辦理。
If you need to change any items that are not provided in this form, please feel free to contact any branch of the Bank.
- 倘若有任何疑問，歡迎逕洽本行客服專線(02)2383-1000或0800-818-001。在此感謝 您的支持與配合，謝謝。
Should you require more explanations, please contact the Bank through our service line at 0800-818-001 or (02)2383-1000. Thank you for your cooperation.

銀行專用欄位										
電話照會	收件日		收話人		電話		時間		照會人	
主管					經辦(驗印)					